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MØDEDELTAGERE 

Formand: Lise Lotte Due (afbud) 
Næstformand: Hanne Vedersø  

Rigmor Nielsen  
Gunner Madsen (afbud) 

Erik Nielsen 

Christian Heiberg  
Ole Tinghøj  

Ole Klenke  
Ruth Rasmussen 

John Jensen 
    

 

   

Referat  
 

1.  Godkendelse af dagsorden og referat fra 6.05.2013 

Godkendt uden bemærkning. 

 

2.  Orientering fra næstformanden 

v/ Hanne Vedersø  

 Kort fra Lise Lotte, som takkede for opmærksomhed i 

anledningen af hendes fødselsdag.  
 

 Frederikssund Kommune har pr. 1. august 2013 ansat Claus 

Steen Madsen som ny direktør for Teknik-, Miljø og Erhverv. 
 

 Fristen for opstilling til Ældrerådsvalg udløb fredag den 7. juni 

2013, der er i alt modtaget 16 kandidaturer fordelt med seks 
personer fra Jægerspris, fire fra Frederikssund, fire fra Skibby og 

to fra Slangerup. Når administrationen har tjekket deres 

valgbarhed, udarbejder Hanne læserbrev til avisen med navne 
på de opstillede kandidater.   

 
 Frederikssund Kommune inviterer til informations- og idémøde 

hvor nuværende og kommende projekter i Sillebro Ådal 

præsenteres. Mødet finder sted tirsdag den 25. juni 2013 kl. 

19.00 – 21.00 på Elværket i Frederikssund. Læs mere på 
kommunens hjemmeside Kom og hør om Sillebro Ådals udvikling 

 
 Der er modtaget henvendelse fra AD Media som tilbyder en 

pakkeløsning på nyt præsentationsmateriale. Pakken indeholder 

bl.a. en trykt brochurer i et oplæg på 2500 stk. Pakken 
finansieres via annoncesalg som varetages af AD Media, der 

ligeledes stiller grafiker, tekstforfatter og fotograf til rådighed. 

Ældrerådet ønsker pt. ikke at benytte sig af tilbuddet, men 
henviser sagen til det kommende Ældreråd. I stedet for blev det 

besluttet at lave en folder med en kort beskrivelse og foto af 
kandidaterne til Ældrerådsvalget, som kan bruges i forbindelse 

med valgkampagnen.    

 

Ældrerådet 
Mandag den 10.06.2013 kl. 09:15 – 12:30 i lokale F2 på Rådhuset 

 

http://www.frederikssund.dk/content/dk/omrader/by_bolig/nyheder_om_by_og_bolig/nyheder_2013/kom_og_hor_om_sillebro_adals_udvikling


 

2/3 

 

 

 Hanne kontakter Lise Lotte med henblik på fastsættelse af dato 

for næste fællesmøde med SÆS. 
    

3.  Økonomi  

v/ Rigmor Nielsen 

Saldo dags dato kr. 7.668,00. 

Omdeling og indsamling af køre- og diætsedler. 

 

4.  Trafik 

v/ Christian Heiberg 

Det er beklageligt, at der lukkes for billetsalg og muligheden for 

information i kiosken på Frederikssund Station, nærmeste station hvor 
disse ydelser forbliver, er Ballerup station. 

På sigt udfases mimrekortet til pensionister. For at bevare 

rabatordningen skal man i stedet have et personligt rejsekort med 

billede. Borgerservice er behjælpelig med bestilling af personligt 
rejsekort.  

Christian beklagede, at Ældrerådet ikke er blevet orienteret om, at der 

ikke bestilles nogen ændringer i busbetjeningen i Frederikssund 

Kommune i 2014. Ved trafikbestillingen for 2013 blev der på baggrund 
af en tæt dialog med brugerne foretaget mindre tilpasninger og 

justeringer.  

   

5.  Sager til høring / orientering 

Tilsynsrapport for personlig og praktisk hjælp (§83 ydelser). 

 Hanne udarbejder bemærkninger fra Ældrerådet, som 

medsendes referatet. 

 

Analyse af behov for plejeboliger og rehabiliteringspladser. 

 Ældrerådet ønsker at debatterer analysen med SÆS på 

kommende fællesmøde. Erik spørger, om der er kigget på 

behovet for flere pladser i yderområderne og mener, at 
nyopførsel af plejeboliger skal fordeles forholdsmæssigt i hele 

kommunen.   
 

6.  Møder som Ældrerådets medlemmer har deltaget i siden sidst 

 Christian, Lise Lotte og Hanne deltog på Danske Ældreråds 

repræsentantskabsmøde den 15. maj 2013, hvor Bent 

Rasmussen blev valgt til ny formand. Ved det efterfølgende 
konstituerende bestyrelsesmøde blev Hanne valgt som første 

næstformand. Den nye bestyrelse vil arbejde på at få 

København og Frederiksberg kommune til på ny at melde sig ind 
i Danske Ældreråd.  

 
 Den 21. maj blev der holdt indvielse af de nyrenoverede lokaler 

på Nyvej i Skibby. Det var en god og festlig dag.  

 

 Onsdag den 12. juni afholdes møde i Regionsældrerådet, 

Christian og Hanne deltager. 

 

7.  Orientering fra fagudvalg 

Social-, Ældre- og Sundhedsudvalget 

Orientering fra Hanne – SÆS møde den 6. juni 2013 
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 Sag nr. 48 Sundhedsberedskabsplan 

Sundhedsberedskabsplanen indeholder planer for følgende 
scenarier: Epi- eller pandemier, ekstraordinær udskrivning af 

borgere med plejebehov, vejrbetingede ulykker, masseulykker, 

brud på infrastruktur, og behov for krisestøtte.  
 

 Sag nr. 49 Forebyggende hjemmebesøg årsrapport 2012 

Sagen sendes til orientering i Ældrerådet. 
 

 Sag nr. 50 Timepriser frit valg 2013 

Takster for 2013 godkendt. 
 

 Sag nr. 52 Budgetoplæg 2014-2017 

Fagudvalgene skal komme med forslag til budgetforbedringer 

svarende til 1 % af driftsudgifterne.  
Der afholdes budgetseminar den 24. – 25. juni 2013. 

 

Kultur-, Fritids- og Idrætsudvalget 

Orientering fra Erik. 

 

 Sag nr. 54 Orientering om processen vedr. Borgernes Hus 

Der afholdes dialogmøder mandag den 17. juni kl. 19.00 – 21.00 
i Skibby Fritidscenter og tirsdag den 18. juni kl. 18.00 – 20.00 i 

Kulturhuset Elværket. 

 

Teknik-, Miljø- og Erhvervsudvalget 

Orientering fra Erik. 

 

Plan- og Udviklingsudvalget 

Intet. 

 

8.  Næste møde 

Mandag den 12. august 2013 kl. 9.15 i lokale F2 på Rådhuset. 

 

9.  Eventuelt 

Pr. 1. juli tiltræder Inge Rasmussen som ny formand for Ældrecentret 

Nyvej.  

 

Rigmor er valgt til bestyrelsen i Ældremobiliseringen Nordsjællands 

kreds.   

  

 

 

 


